

Conselleria de Justícia, Administració Pública, Reformes Democràtiques i Llibertats Pùbliques

RESOLUCIÓ de 29 de gener de 2019, de la Direcció General de Funció Pública, per la qual se citen les persones interessades en el procediment abreujat número 0534/18 del Jutjat Contenciosos Administratiu número 8 de València perquè compareguen en la via jurisdiccional. [2019/900]

El Jutjat Contenciosos Administratiu número 8 de València ha ordenat la pràctica de citació dels tercers interessats, relatiu al recurs contenciosos administratiu esmentat en l'encapçalament, per la qual cosa es procedeix a la notificació mitjançant la publicació d'aquest en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

Recurrent: Emilio Morales Camacho.

Persones interessades: els restants integrants de la borsa de treball d'ocupació temporal per al nomenament de personal funcionari interí del cos superior de gestió estadística de l'Administració de la Generalitat, A2-27.

Assumpte: recurs contenciosos administratiu contra la desestimació del recurs de reposició interposat pel recurrent contra la Resolució de 9 de gener de 2018, de la Direcció General de Funció Pública, referent a l'exclusió per no cumplir els requisits de titulació exigits en la Llei 10/2010, de la Generalitat, d'ordenació i gestió de la funció pública valenciana.

Referència del tribunal: procediment abreujat 0534/18.

D'acord amb el que estableix l'article 49 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, de la jurisdicció contenciosa administrativa, se citen les persones interessades en el procediment descrit, a fi que puguen personar-se en les actuacions en el termini de nou dies, si al seu dret convé. No obstant això, es fa constar que la Generalitat Valenciana, representada pels lletrats de l'Advocacia General, compareix en el present recurs en defensa del manteniment de la resolució objecte de recurs.

València, 29 de gener de 2019.– La directora general de Funció Pública: Eva María Coscollá Grau.

Conselleria de Justicia, Administración Pública, Reformas Democráticas y Libertades Públicas

RESOLUCIÓN de 29 de enero de 2019, de la Dirección General de Función Pública, por la que se emplaza a las personas interesadas en el procedimiento abreviado número 0534/18 del Juzgado de lo Contencioso-Administrativo número 8 de Valencia a comparecer en la vía jurisdiccional. [2019/900]

El Juzgado de lo Contencioso-Administrativo número 8 de Valencia ha ordenado la práctica de emplazamiento de los terceros interesados, relativo al recurso contencioso-administrativo referenciado en la cabecera, por lo que se procede a la notificación mediante la publicación del mismo en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

Recurrente: Emilio Morales Camacho.

Personas interesadas: los restantes integrantes de la bolsa de trabajo de empleo temporal para el nombramiento de personal funcionario interino del cuerpo superior de gestión estadística de la Generalitat, A2-27.

Asunto: recurso contencioso-administrativo contra la desestimación del recurso de reposición interpuesto por el recurrente contra la Resolución de 9 de enero de 2018, de la Dirección General de Función Pública, en lo referente a la exclusión por no cumplir los requisitos de titulación exigidos en la Ley 10/2010, de la Generalitat, de ordenación y gestión de la función pública valenciana.

Referencia del tribunal: procedimiento abreviado 0534/18.

De acuerdo con lo previsto en el artículo 49 de la Ley 29/1998, de 13 de julio, de la jurisdicción contencioso-administrativa, se emplaza a las personas interesadas en el procedimiento descrito, al objeto de que puedan personarse en los autos en el plazo de nueve días, si a su derecho conviene. No obstante, se hace constar que la Generalitat Valenciana, representada por los letrados de la Abogacía General, comparece en el presente recurso en defensa del mantenimiento de la resolución recurrida.

València, 29 de enero de 2019.– La directora general de Función Pública: Eva María Coscollá Grau.